
 

 

 
 
Protokoll styrelsemöte söndagen den 21 januari 2024 på Turistgården 

Närvarande: Eva-Marie Sandell, Sven Svederberg, Maria Andersson, Ann-Sofi 

Pettersson, Gunilla Millisdotter 

Frånvarande: Helle Alenius Pallesen, Ingrid Lilja, Sune, Anders Ekholm 

1. Ordförande Gunilla hälsar välkomna 

2. Dagordningen godkändes 

3. Till  justeringsperson väljes Maria Palmieiro Andersson 

4. Föregående mötesprotokoll föredrages 

5. Ekonomi  a. Årsredovisningen för 2023 är klar och revisor Monica har gått 

igenom räkenskaperna. Överskottet för 2023 blev 28000 kr.                                                                                    

b. Shopen: Vilka varor skall vi sälja i vår shop - avvaktar till nästa möte. Knut S 

skall tillfrågas av Maria om Venbilder att sälja i shoppen.                                                                         

c. Är alla kontrakten skrivna för sommarens utställningar. Kassören önskar 

kopia. Begär att utställaren lämnar ett försäkringsvärde. Max 100.000 kr per 

utställare och 300.000 per utställning. Kontrakten inte klara.                                                                                           

d. Har någon köpt vin till Anders. Gunilla frågar Ingrid/Tommy   

6. Aktiviteter. Sjukgymnast Anders Olsson talar den 28/1. Planering av föredrag 

skjutes till nästa möte. 

7. Hemsidan Beslutar att den inhyrda utställningen 26/5 till 2/6 annonseras på 

hemsidan. 

Kulturföreningens kalender på hemsidan (Google) går inte att komma åt. Ann-

Sofi försöker lösa.    

8. Information från de olika utskotten 

Bygg:  Avvaktar rapport från Anders E 

 



 

 

Utställningar: Vem och vilka hjälper till på varje utställning? Utställning 1: 

Maria hjälper till 14-15/6 och Sven 14/6, Utställning 2: Emma Harrysson 

utställning 6/7 till 25/7 Annsofi och Eva-Marie hjälper till 5/7 till 6/7, 

Utställning 3: 26-27/7 Norbert fixar  

Beslut om talare vid vernissage skjutes till nästa möte. 

Hur mycket ska vi hjälpa till med den privata utställningen? Avvaktar beslut.  

Konstrundan 2024:  Ann-Sofi får uppdraget att prata med Kristian Mandin. 

Förslag om att konstnärerna skall anmäla sig till Ann-Sofi och därefter går in på 

Kristian Mandins hemsida och registrerar sig med text och bild. Uppdraget om 

sponsorer har Monica N skött. Ann-Sofi tar upp detta med Kristian.  

Förra året gick inbjudan till Kristi Himmelsfärdshelgens konstrunda ut i mitten 

av februari. Med tanke på den tidiga påsken bör inbjudan gå ut i månadsskiftet 

januari-februari. 

9. Övriga frågor A. Uppdatering av adresslistan över styrelsemedlemmar Sven 

fixar. 

10. Nästa möte 25/2 kl 10:45 Turistgården 

11. Ordförande förklarar mötet avslutat. 

 

……………………………………….   

Gunilla Millisdotter ordförande   

 

 

…………………………………… 

Sven Svederberg sekreterare 

 

 

……………………………………………… 

Maria Andersson Justeringsperson 

 


